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⚫ The Moscow Kremlin — a fortress in the center of Moscow and the oldest part 
of the main socio-political and historical-artistic complex of the city, the 
official residence of the President of the Russian Federation. 

⚫ Located on the high left Bank of the Moscow river- Borovitsky hill at the 
confluence of the Neglinnaya river. In terms of the Kremlin — the wrong 
triangle area of 27.5 hectares. The southern wall facing the Moscow river, 
North-West — the Alexander garden, East — to the red square.

⚫ Моско́вский Кремль — крепость в центре Москвы и древнейшая её 
часть, главный общественно-политический и историко-художественный 
комплекс города, официальная резиденция президента Российской 
Федерации.

⚫ Расположен на высоком левом берегу Москвы-реки — Боровицком холме, 
при впадении в неё реки Неглинной. В плане Кремль — неправильный 
треугольник площадью 27,5 гектара. Южная стена обращена к Москве-
реке, северо-западная — к Александровскому саду, восточная — к 
Красной площади.

The Moscow Kremlin





⚫ Sculpture "the Motherland calls!" the compositional center of the 
monument-ensemble "to Heroes of Stalingrad battle" on Mamaev Kurgan in 
Volgograd. One of the tallest statues in the world, the highest statue in Russia and 
Europe (without pedestal — the highest statue in the world at the time of 
construction for 22 years).  The monument is a Central part of a triptych, which is 
monument "back front" in Magnitogorsk and "Warrior-liberator" in Berlin's Treptow 
Park. It is understood that the sword, forged on the banks of the Urals, and then was 
raised by the Motherland in Stalingrad and lowered after the Victory in Berlin.

⚫ Скульптура «Родина-мать зовёт!» — композиционный центр памятника-
ансамбля «Героям Сталинградской битвы» на Мамаевом кургане в Волгограде. 
Одна из самых высоких статуй мира, высочайшая статуя России и Европы (без 
постамента — самая высокая статуя в мире на момент постройки в течение 22 
лет). Монумент является центральной частью триптиха, состоящего также из 
монументов «Тыл — фронту» в Магнитогорске и «Воин-освободитель» в 
берлинском Трептов-парке. Подразумевается, что меч, выкованный на берегу 
Урала, потом был поднят Родиной-матерью в Сталинграде и опущен после 
Победы в Берлине

Mother Motherland (Volgograd)





⚫ The Church of the Intercession on the Nerl (Pokrova na Nerli) — white stone 
Church in the Vladimir region of Russia, a mile from Bogoliubov, an outstanding 
monument of architecture of Vladimir-Suzdal school.  The Church of the 
Intercession on the Nerl is included since 1992 in the list of world heritage of 
UNESCO under the name "white stone monuments of Vladimir and Suzdal". 
Bogolyubovo meadow, which is the Church, is now a protected natural area and 
historical-natural complex of regional significance. The temple is under the joint 
authority of the Russian Orthodox Church and the Vladimir-Suzdal 
Museum-reserve. The temple is a representation of the Nativity monastery in 
Vladimir metropolis. 

⚫ Це́рковь Покрова́ на Нерли́ (Покро́в на Нерли́) — белокаменный храм во 
Владимирской области России, в полутора километрах от Боголюбова, 
выдающийся памятник зодчества владимиро-суздальской школы. Церковь 
Покрова на Нерли входит с 1992 года в список объектов Всемирного наследия 
ЮНЕСКО под названием «Белокаменные памятники Владимира и Суздаля». 
Боголюбовский луг, на котором расположена церковь, ныне является особо 
охраняемой природной территорией и историко-ландшафтным комплексом 
регионального значения. Храм находится в совместном ведении Русской 
православной церкви и Владимиро-Суздальского музея-заповедника. Храм 
является подворьем Богородице-Рождественского монастыря Владимирской 
митрополии

The Church of the Intercession on the 
Nerl







⚫ The Kizhi state historical-architectural and ethnographic Museum-reserve, 
located in the Republic of Karelia of the Russian Federation. The name of the 
Museum on Kizhi island, where located the main part of the Museum. The 
objects of the Museum are also located in Petrozavodsk and a number of 
settlements in Medvezhiegorsk district. All the temples located on the territory 
of the Museum-reserve "Kizhi" is included in the Spaso-Kizhsky Patriarchal 
metochion.

⚫ «Кижи» — государственный историко-архитектурный и 
этнографический музей-заповедник, расположенный в Республике 
Карелия Российской Федерации. Название музея дано по острову Кижи, 
где расположена основная часть экспозиции музея. Объекты музея также 
расположены в Петрозаводске и в ряде населённых пунктов 
Медвежьегорского района. Все храмы, находящиеся на территории музея-
заповедника «Кижи», включены в состав Спасо-Кижского Патриаршего 
подворья.

Kizhi (Museum-reserve)
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